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5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca MART 2025 Olağan Meclis Toplantrsı
05.03.2025 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 05.03.2025 tarihti Meclis Toplantısına
Nejdet UÇAR katılmamış, kalan tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

2025 MART OLAĞAN MECLİSİ

BİROL ARSLANı Evet 2025 yılı mart ayı olağan meclis toplantımız açıyonım. Değerli meclis
üyeleri şubat ayı olağan meclis toplantımızın konuşma tutanaklarr ve meclis kararlan kurumsal e_posta
adreslerinize gönderildi. Tutanaklarda maddi ya da bir başka hata var mı? Eğer yoksa tutanakları
okundu olarak kabul edelim mi? Akp Grubu kabul edelim, cHp Grubu kabul edelim. o halde
oylannıza sunuyorum. Tutanaklan okundu olarak kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir,
teşekkür ederim. Değerli meclis üyeleri bugiin mazeret bildiren bir belediye meclis üyesi arkadaşımız
şehir dışında olduğu için toplantımıza katılamıyoı. Sayın Nejdet UÇAR'in mazeretinin kabulünü
oylannrza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet değerli
meclis üyeleri 5393 sayılı Belediye Kanunu'nun 49'uncu maddesinin ikinci firkası gereği belediye
personelini Belediye Başkanı ataı, müdüı ve üzeri kadrolara yapılan atamalar ilk meclis toplantısında
meclise bilgi verilir dendiğinden Belediyemiz Veterineı İşleri Müdür Vekili olaıak Nihan YILMAZ
17 .02.2025 tarihi itibaıi i|e atamasrnı gerçekleştirdim. Nihan Hanım sizi böyle alalım lütfen.
Biliyorsunuz ocak meclisinde veterineı İşleri müdilrlüğil kurulma zorun_luluğu gelmişti, müdürlüğü
kurmuştuk. Şubat ayında veteriner işlerİ, Nihan Hanım da anlatacak ama temizlik işleri müdürlüğüniin
içinde hizmet veriyoıdu. Mecbur müdiiılfü kurunca Nihan Hanrm'ı temizlik işleri müdürlüğünden
veteriner işleri müdiiılüğiine, geçe_n ay-paylaşmıştı Ali Bey de ternizlik işlerinde kaldı. Hadi bakahm
Nihan Hanım sizi dinleyelim, kendinizi tanrtrr mıs|nız.

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLANı Teşekkü ediyorum. Nihan Hanım'a sorumuz var mr arkadaşlar? Size ve ekibinize
başanlar diliyorum, hayrrlı olsun. Eyet değerli meclis üyesi arkadaşlarım, değerli kamuoyu son olarak
tabi ki ramazan ayı içerisindeyiz. Ramazuı ayırun birlik, beraberlik ve kardeşlik duygulannı
birleştirdiği, tiim insanlara banş ve huzuru getirdiği bir dönem olmasını temenni ediyorum. Buradan
tiim hemşerilerimin ramazanrnı kutluyorum. Sevdikleri ile birlikte sağlıklı, huzurlu, baıış dolu bir
rarflazan getirelim. Hep birlikte ay sonunda ağız tadı ile ramazan bayramımızr kutlayalım diyorum ve

katip üyemiz Sayın Duygu ÜNAL. Buyurun Duygu Hanım,gündemimizi okumak



D|JyGU üNa.L: GtıNlEv,

ı. Belediyemiz Meclisinin 07.01.2025 gnn ve 202514 Sayılı Meclis Kararı ile kabul edilen,
Beldemiz, Hamidiye Mahallesi Pafta: Hl6Cl9A, Ht6Cl4D, 6931 parsel 550 ada 6 parsel, 506
ada 2 parsel, 557 ada 1 parselde kayıtlı taşınmazlar üzerinde yapılan l/5000 ölçekli Nazım
İmar Plan Değişikliğine yönelik İtirazlann görüşülmesi,

z. Belediyemiz Meclisinin 0'7 .01.2025 g§n ve 202515 Sayılı Meclis Kararı ile kabul edilen,
Beldemiz, Hamidiye Mahallesi Pafta: Hl6Cl9A2A, Hl6Cl9AlB, Hl6Cl9A2D, Hl6Cl4D4C,
6931 parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557 ada 1 parselde kayth taşınmazlar iizeıinde
yapılan l/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğine yönelik İtirazlann görüşülmesi,

a. Belediyemiz 2025 Yılıı Gelir Tarifesinin İmar ve Şehircilik Müdiirlüğü bölümiinün ilgili
kalemlerinde değişiklik yapılması hususunun göriişülmesi

+. Temizlik İşleri Müdiirlüğü Göıev, yetki ve Çalışma yönetmeliğinde değişiklik yaprlması
hususunun görüşülmesi,

S. Belediyemiz Meclisinin_ 05.02.2025 taih ve 2025125 sayılı kararı ile İsim Tespit Komisyonuna
havale edilen, Ziya GÖKALP isminin beldemizde buİunan cadde, sokak veya park alanına
verilmesi hususunun görüşülmesi,

S. Belediyemiz Meclisinin 2025 yılı Nisan ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi
hususunun görüşülmesi,

7. Kapanış.

BIROL ARSLAN: Teşekkü ediyorum Duygu Hanım. Önergemiz yok arkadaşlar. Gündemimizin
birinci maddesi ile başlıyoruz. Belediyemiz Meclisinin 0'7 .01.2025 glın ve 202514 Sayıh Meclis Kararı
iie kabul edilen, Beldemiz, Hamidiye Mahallesi Pafta: Hl6Cl9A, Hl6Cl4D,6931 parsel 550 ada 6
parsel, 506 ada 2 parsel, 557 ada 1 parselde kayıtlı taşınmazlar iizerinde yapılan 1/5000 ölçekli Nazım
İmar Plan Değişikliğine yönelik İtirazlann görüşülmesi, Evet, buyurun Müjgan Hanım.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evbt, Müjgan Hanım'a teşekktir ediyorum. Şimdi komisyonumuzun raporu vaf.
Komisyon başkanrmız Sayın Burçin SOYSAL.

BURÇiN§oYsAL3

Çanakkale ili, Merkez ilçesi, Hamidiye Mahallesi, NiP_00l079537, 693l parsel, 550 ada 6 parsel, 506
ada 2 parsel, 557 ada l parsel no.Iu taşınnÜzlara yönelik; 07.0|.2025 taf.h 2025/4 sayılı l/5000 öIçekli Nazım
İmar Plan Değişikliği \üe 07.01.20;5 1aih'202515 sayılı l/t000 ölçekli Uygulama imar Pıan Değişikliği;
|4.0|.2024 tarihinde ilan edilmek üzere belediyemiz ilan panosuna asılmış ve belediyemiz web sitesinde
yayınlanmıştır. Bir ayhk askı süresi İçİnde 17.01.2025 tarih 157593 evrak numaralı dilekçe ile Erdoğan
Bayrık tarafından itiraz edilmiştir.

Çanakkale İli, Merkez İlçesi, Hamidiye Mahallesi,6931 parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557
ada l parsel no.Iu taşlnmazlara yönelik; 07.01.2025 tarjh 202514 sayılı l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan
Değişikliği ve 07.01.2025 tanh 202515 sayılı t/l000 ölçekli Uygulama İınar Plan Değişikliği; 14.0|.2024
tarihinde ilan edilmek üzere belediyemiz ilan panosuna asılmış ve belediyemiz web sitesinde yayınlanmıştır.
Söz konusu plan değişikliklerine; bir ayhk askı süresi içinde l6.01.2025 tarih, E-7 6273596-100-144267 |4 evrak
numaralı yazı ile Çanakkıle Orman İşletme Müdürlüğü tarafından itiraz edilmiştir.

Çanakkale İli, Merkez İlçesi, Hamidiye Mahallesi, 693l parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 557
ada l parsel no.Iu taşınmazlara yönolik;.,07.01.2025 tafih 2025/4 sayıIı l/5000 ölçekli Nazım imar Plan
Değişikliği ve 07.01.2025 tarii zo25l5 sayılı l/l000 ölçekli Uygulama imar Plan Değişikliği; 14.01.2024
tarihinde ilan edilmek üzbre belediyemiz ilan panosuna asılmış ve belediyemiz web sitesinde yayınlanmıştır.

2

1 ı.t



Söz konusu plan değİşikliklerine; bir aylık askı süresi içinde 30.01.2025 tarıh E-76273596- l00- 145524l4 evrak
numarah yazı ile Çanakkıle Ormın İşletme Müdürlüğü taıafından itiraz edilmiştir.

Söz konusu itirazlar İmar ve Bayındırhk komisyonu tarafından incelenmiş olup; 07,01.2025 tarih
202514 sayılı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği üzerinde itirazlar değerlendirilerek değişiklikler
yapılmıştır. İtirazlar sonrasında yapılan değişiklikler; 6931 parsel "Orman A[anı" ve yol kullanımlarından;
yapılan değişiklik ile "Kamu Hizmet Alanı, Rekeasyon Alanı, Taşkına Maruz Alan" ve yol kullanırnlarında
planlanmıştır. 550 ada 6 parsel ve 506 ada 2 parselin "Ticaret Alanı" kul|anımı değiştirilmemiştir. 557 ada 1

parsel "Belediye Hizmet.Alanın + Konut Alanı + Ticaret Alanında" kalmakta o[up; yapılan düzenleme ile
"Belediye Hizmet Alanı" kullanımında planlanmış. Önerilen plan değişikliği, plan notlanyla bir bütün olarak
paftasında gösterildiği şekilde uygun bulunmuştur.

Söz konusu taşınmaz içİn planlanan l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişik|iği talebi komisyon
üyelerimizden Murat Turgutalp ve Recep Aymazın çekimser oylarına karşılık, Burçin Soysal, Hilal Meriç Gür,
Cansu Hüryaz Öztiirkün kıbul oylarıyla, oy çokluğu ile ile kıbuI edilmiştir.

Belediye Meclisin'e arz olunur. 27.02.2025

BİROL ARSLAN: Evet, teşekki,iı ederim komisyon başkarumıza. Sorunuz var mı komisyon
başkanımıza? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin birinci maddesi, 1/5000 ölçekli nazım
imar planı değişikliğine yönelik itirazın imar komisyonundan geldiği şekli ile kabul edenler? Yani
aç'usam; 6931 paısel, 550 ada 6 parselğeki ornanın resmi kurum alanı olaıak kabul edilmesine, 550
ada 6 parselde belediyeye ait olan pla;un eskisi gibi yine ticaret olmasına, 506 ada 2 pafsel belediyeye
ait eskisi gibi yine ticaret olmasına, 557 ada l parsel de belediyeye ait olan belediye hizmet alanı
olmasıru kabul edenler? Sayahm lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: on kabul. Reddedenler? Çekimser? Giindemimizin birinci maddesi oy çokluğu ile
kabul edilmiştir. Giindemimizin ikinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 07.01.2025 gün ve 202515
Sayılı Meclis Kararı'ile kabul edilen, Beldemiz, Hamidiye Mahallesi Pafta: Hl6Cl9A2A,
Hl6Cl9AlB, H|6CI9A2D, Hl6Cl4D4C, 6931 parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel, 55'7 ada 1

parselde kayıtlı taşınmazlar i.izerinde yapılan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliğine
yönelik İtirazlann görüşülmesi. Evet yine komisyonumuzun raporu var.

BURÇİN SoYSAL: Evet Başkanım aynl itirazlar 1/1000'liği de ilgilendirdiği için bir de 1/1000 ile
ilgili raporumuz var. Onu da arz ediyorum.

Çanakkale İli, Merkez ilçesi, Hamidiye Mahallesi, UiP_l7l082404,693l parsel, 550 ada 6 parsel,
506 ada 2 parsel, 557 ada l parsel no.Iu taşınmazlara yönelik; 07.01.2025 tarih 2025/4 sayılı l /5000 ölçekli
Nazım İmar Plan Değişikliği ve 07 .01 .2025 tarih 2025/5 sayılı 1/l O00 ölçekli Uygulama İmar Plan
Değişikliği; |4.0|,2024 tarihinde ilan edilmek üzere belediyemiz ilan panosuna asılmış ve betediyemiz
web sitesinde yayınlanmtştır. Bir aylık aşkı süresi içinde 17.01,2025 tarih l57593 evrak numaralı dilekçe
ile Erdoğan Bayrak tarafından itiraz edilmiştir.

Çanakkate İti, Merkez llçesi, Hamidiye Mahallesi,693l parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parseI,
557ada l parsel no.Iu taşınmazlara yönelik; 07.01.2025 taih 202514 sayılı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan
Değişiklİğİ ve 07.01.2025 tarih 202515 sayılı l/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği; |4.0|.2024
tarihinde ilan edilmek üzere belediyemiz ilan panosuna asılmış ve belediyemiz web sitesinde
yayınlanmıştır. Söz konusu plan değişikliklerine; bir aylık askı süresi içinde |6.0|.2025 tarih, E-7 6273596-
l 00 -\ 44267 1 4 evrak numaralı ile Çanakkale Orman İştetme Müdürlüğ
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Çanakkale İli, Merkez İlçesi, Hamidiye Mahatlesi, 693l parsel, 550 ada 6 parsel, 506 ada 2 parsel,

557 ada l parsel no.|u taşınmazlara.yönelik; 07.0l .2025 ıarih 202514 sayılı l/5000 ölçekli Nazım İmar Ptan

Değişikliği ve 07.01.2025 tarih 202515 sayılı l/l0O0 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği; |4.01.2024
tarihinde ilan edilmek iizere belediyemiz ilan panosuna asılmış ve belediyemiz web sitesinde
yayınlanmıştır. Söz konusu plan değişikliklerine; bir aylık askı süresi içinde 30.01.2025 tarih E-76273596-
l00-145524|4 evrak numaralı yazı ile Çanıkkale Ormın İşletme Müdürlüğü tarafından itiraz edilmiştir.

Söz konusu itirazlar İmar ve Bayındırhk komisyonu tarafından incelenmiş olup; 07.01.2025
tarih 202515 sayılı l/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği üzerinde itiraztar değerlendirilerek
değişiklikler yapılmıştır. İtirazlar sonrasında yapılan değişiklikler; 693l parsel "Orman Alanı" ve yol
kullanımlarından; yapılan değişiklik ile "Resmi Kurum Alanı (Emsal: 1.00, Yençok: l8,50 m), Taşkına
Maruz Alan" ve yo| kullanımlannda planlanmıştır. 550 ada 6 parsel ve 506 ada 2 parselin Emsal: 1.00,

Yençok: l8,50 m yapılaşma şartlarında "Ticaret Alanı" kullanımı değiştirilmemiştir. 557 ada l parsel

Emsal: 1.00, Yençok: l8.50 m yapılaşma şartlarında "Belediye Hizmet Alanın + Konut Alanı + Ticaret
Alanında" kullanımlarından; yapılan, değişiklik ile Emsal: 1.00, Yençok: l8.50 m yapılaşma şartlarında
"Belediye Hizmet Alanı" kulljnımında planlanmış. Önerilen plan değişikliği, plan notlarıyla bir bütün

olarak paftasında gösterildiği'şekiIde uygun buIunmuştur.

Söz konusu taştnmaz için p|anlanan l/1000 ölçekli Uygulama Imar Plan Değişikliği talebi
komisyon üyelerimizden Murat Turguta|p ve Recep Aymazın çekimser oylarına karşılık, Burçin Soysal,

Hilal Meriç Gür, Cansu Hüryaz Öztürkün kabul oylarıyla, oy çokluğu ile kabul edilmiştir.

BİROL ARSLANı Evet, komisyon b'aşkanımıza sorunuz var mı? O halde oy|amaya geçiyorum.
Gündemimizin ikinci maddesi l/l000 ölçekli uygulama imar plan değişikliğine yönelik itirazın
görüşülmesi. Komisyondan geldiği şekli ile yani; 693l parsel orman alanının resmi kurum alanı olarak
itirazın kabulüne,550 ada 6 parsel belediyeye ait olanın eskisi gibi ticaret, 506 ada 2 parselin, belediyeye

ait olan parselin eskisi gibi ticaret, 557 ada l parselin de belediyeye ait olan belediye hizmet alanı olarak
kabulünü oylarınıza sunuyorum, kabul edenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: On kabul, reddedenler? Çekimser? Gündemimizin ikinci maddesi oy çokluğu ile
kabul edilmiştir, giindemimizin üçüncü maddesi, Belediyemiz 2025 Yılı Gelir Tarifesinin İmar ve

Şehircilik Müdürlüğü böliimünün ilgili kalemlerinde değişiklik yapılması hususunun görüşülmesi.
Buyurun Müjgan Hanım.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, gündemimizin üçiincü maddesinin Plan ve Bütçe Komisyonuna sevkini
oylarınıza sunuyorrım, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Giindemimizin dördüncü
maddesi, Temizlik İşleri Müdi,irlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinde değişiklik yapllması
hususunun görüşülmesi. Evet, az önce de paylaştığımız üzere temizlik işleri ve veteriner işleri aynldığı
için temizlik işleri çalışma yönetmeliğinin içindeki veterinerlik işleri ile olan bölümlerini temizlik
işlerinin çalışma yönetmeliğinden çıkartacağız.

ALİ DALAKLI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, sonınuz vaı mı Ali müdiire? O halde giindemimizin dördüncü maddesi,
temizlik işleri görev, yetki ve çalışma yönetmeliğinin değişikliğini şimdi oyluyoruz.

ALİ DALAKLI: Bilgi verdi
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BİROL ARSLANı Kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Şimdi temizlik
iŞleri müdiirlüğündeki görev, yetki ve çalışma yönetmeliğindeki veterinerlikleri çıkardık, artık bir
önümüzdeki meclise veterinerlik 

_ İşleri müdürlüğimüziin yeni yönetmeliği gelecek. Onda da bu
görevleri veteriner işleri müdilrlüğtlmüze yetkilendireceğiz. Teşekkür ederim, hayırh olsun Ali Bey.
Giindemimizin beşinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 05.02.2025 taih ve 2025125 sayıh kararı ile
İsim Tespit Komisyonuna havale edilen, Ziya GÖKALP isminin beldemizde bulunan İadde, sokak
veya paık alanına veri|mesi hususunun görüşülmesi. Evet komisyonumuz toplandı mı?

ABBAS BOZKURT: Toplandı Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Hadi
BoZKURT.

bakalım buyurun Abbas Bey. Komisyon Başkanımız Sayın Abbas

ABBAS BOZKURT: Belediyemiz Meclisinin 05.02.2025 taih ve 2025125 sayılı karan ile İsim Tespit
Komisyonuna sevk edilen, ülkemizde sosyoloji biliminin kurucusu, büyfü mütefekkir ve bilim adamı,
İttihat ve Terakki Fırkası Merkezi Umumi Üyesi, Tilrk milliyetçiliğinin en önemli düşiiniirleıinden ve
2. dönem Tüıkiye Büyük Millet Meclisi milletvekili Ziya GÖKALP'in isminin beldemizde bulunan bir
sokak, cadde veya parka verjlmesi konusu incelenmiş olup, beldemizde verilecbk boş bir sokak, cadde
veya paık buluımaması nedeniyle yenİ bir isim verilecek sokak, cadde veya park alanı oluşana kadar
konüun komisyonda kalmasına oy birliği ile karar verilmiştir.

BİROL ARSLAN: İsimleri okuyun komisyon üyelerinin.

ABBAS BOZKURT: Abbas BOZKURT komisyon başkanı, Duygu ÜNAL komisyon üyesi, Erkan
Kiifşat ERTÜRK komisyon üyesi, Samet ÖZEL komisyon üyesi (kaıılmadı), Cansu Hüryaz ÖZTÜRK
komisyon üyesi, çoğunlukla kabul edilmiştir başkanım.

BiRoL ARSLAN: oy çokluğu ile mi oy birliği mi?

ABBAS BOZKURT: Katılanların oy birliği ile.

BiRoL ARSLAN: Evet, var mı sorunu_z? Buyurun lütfen. İbrahim Bey söz istedi.

İBRAHİM YÜKSEL GÖKDENİZ: Şimdi bu komisyonda kalması ile ilgili gerekçesini de açıklayın,
kamuoyu bilsin neden verilmediği ile ilgili.

BİROL ARSLAN: Komisyon raporunda var aslında ben izah edeyim; şu anda değerli kamuoyu
beldemizde heıhangi bir isimsiz boş sokak, cadde olmaüğı için komisyonumuz böyle bir isimlendirme
verebilecek bir cadde ya da sokak bulamamış. Demişler ki arkadaşlar; ilk açılan cadde veya sokak
ismine verelim. O zaman komisyonda kalsın, o zaman takdir edelim, ismini verelim, mecliste
onaylayalım.

innırriu YÜKSEL cÖx»nııİz: Peki mevcuttakini değiştirmek?

BİROL ARSLANı Mevcuttakinin neden değiştirilmediğini de hemen paylaşayım. Değerli kamuoyu
mevcutta isimlendirilmiş olan sokakların, caddelerin isimlerini değiştirmek gerçekten çok sıkıntılı.
Neden? Çünkü; her adresin, her bireyin, her kişinin bir adresi var ve o adrese bağh kredi kartları
dökiimleri var, banka kayıtları var, bunun yanında su, elektrik, d,oğa|gaz gibi abonelikleri var, var da
var. Yani dolaysıyla mevcutta bir adres değişikliğ yaparsak mevcutta verilmiş bir ismi iptal edip onun
Yerine yeni bir isim verirsek büyük bir kargaşaya sebep oluyoruz. O yi,izden bu riski almryoruz. Yeni
açılacak olan cadde ya da sokağa larımız gerekli takdiri yapacaklar. Teşekkür ederim bu
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İSRAHİNI yÜXSnl, CÖronNİZ: Kamuolunun net bilgilenmesi açısından bu soruyu sordum.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim, başka var mı Abbas Bey'e sorunuz? O halde gündemimizin
beşinci maddesinin isim ve tespit komisyonunda kalmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir, teşekkilr ederim. Buyurun Abbas Bey, teşekkür ederim. Evet, giindemimizin altıncı
maddesi, belediyemiz meclisinin 2025 yılı nisan ayında yapacağı toplantının tarihinin belirlenmesi
hususunı,ın görüşülmesi. Buyurun Mehmet Bey.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Öneriniz var mı arkadaşlar? Şimdi ilk hafta biliyorsunuz Ramazan Bayramına
geliyor. Okullar da tatil olabilir dedi arkadaşlar ilk hafta için. Ara tatile geliyor o yüzden bir sonraki
haftaya yapalım gibi düşiinüyorl at. yani 7 Nisan Pazartesi. Ama yok biz bir önceki hafta da çrkartırız
diyorsanız hep beraber değerlendirelim. AKP Grubu 7 Nisan, CHP Grubu 7 Nisan. O halde
gündemimizin altıncı maddesi, 2025 yılı nisan ayı olağan meclis toplantınızın 7 Nisan Pazartesi günü
saat 14:00'de, Turharı Mildon Tesislerinde yapılmasrnr oylannıza sunuyonım, Kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Herhangi bir söz almak isteyen var mı? Lütfen buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri geçtiğimiz h:afta Zine 17 diye bir
konferansa katıldık, Çanakkale Valiliğinin, iiniversitenin, teknoparkrn, Çanakkale Belediyesinin ve
kurumlann ortaklaşa çalışarak su'kaynaklarımızı korumak, Atikhisar Barajındaki su rezervini artırmak
için bilimsel bir birliktelik kurduklannı gördük. Bundan da çok mutlu olduk, Yani kurak geçen
günleıde, önümüzdeki yıllarda daha büyiik su sorunlan yaşayacağımız aşikar. Bu sorunlan yaşamamak
adına su kaynaklarımızı korumak İçİn güzel çalışmalar yapılacağınr o konferansta gördiik. Fakat Birol
Başkanımız da oradaydı, Atikhisar Baıajııın içme suyundan yaıaılanılan bölgelerin haritası çıktığında
biı tek Kepez'in bundan faydalanmadığıru, bütiin etrafin faydalanırken Kepez'in faydalanma&ğını
gördiik. Bundan da üzüldiik.'Ben Çanakkale Belediyesi ve Kepez Belediyesinin ortaklaşa bir protokol
hazırlayarak bütün Kepğz'i baraj suluna kawşturmasrnr, artık vatandaşlaıımız çamurlu sudan, kireçli
sudan, kokulu sudan bıktılar. Şikayetler artık çok faz|a artmaya başladı. Bu kapsamda Kepez'i kuyu
suyundan kurtanlacak adımların atılmasını talep ediyorum. Vatandaşlanmızın talebi de bu yönde.
Ayrıca Birol Başkanım çok güzel bir şey söyledi; yedi gün, yirmi dört saat, üç yüz altmış beş gün
Kepez için çalıştığıru söyledi. Ben şunu sormak istiyorum; bu ikinci dönemi Birol Başkanımızın,
yaklaşık altı yıldır belediye başkanı, yedi gün, yirmi dört saat, üç yilz altmış beş günden
hesapladığımızda yaklaşık iki bin iki yüz gün yapıyor. Bu iki bin iki ytlz de Kepez'in kayp, kaçağını
düşürmek için, Çanakkale Belediyesi düa bir yılını doldurmadan ytizde beş düşürdüğünü açıkladı,
yüzde yirmi beşten yüzde yirmİye düşürmüşler, biz altı yılda kaçtan kaça düşürdi,ik, ne kadar bir
çalışma yaptık?

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim. Ben de Kürşat Bey baştan mr şov yapar sonunda mı şov yapar
diye doğrusu böyle merakla bekliyordum. Beni yanıltmadı. Tabi Kiirşat Bey genç bir arkadaşımız,
tribiirılere oynamayı seviyor. Ara sİra videolar çekiyor. Ben onu hatta yeşilçama da şey yapıyorum,
öneriyorum. Carum kardeşim ifade ettiğin gibi altı yıldır belediye başkanryım ve maksadım üzüm
yemek ve koşullan en iyi şekilde oluşturup halkımıza hizmet etmek için kavga etmeden, polemik
yaratmadan çalışmaya gayıet ediyoruz. Ama sen hep böyle aradan sıyrılıp şov yapma ve polemik
yaratma derdindesin. Beni böyle polemiğin içine çekme gibi bir gayretin var. Canım kardeşim benim
derdim kavga etmek değil benim derdim sorunlan çözmek ve halkımıza hizmet etmek. Ben su
sorununu tabi ki Kepez'deki su sorununu 202l yılından itibaren haykınyorum, çığınyorum ama yeterli
desteği alabiliyor muyum? Bunu kamuoyu zaten çok iyi biliyor ve takdir ediyor. Sene 2O2i
belediyemiz 1ukandaki Hamidiye Mahallesi, imara açılan konuların inşaatlan bitmiş, iskanları
almışlar ve her gün otuz, krrk abone Kepez'e taşınıyor. Görüyoruz, 2027 yılında işte arkadaşlarla
birlikte Kepez'e su sorununun geldiğini görüyoruz. Artezyen kuyularla Kepez'e su verilemeyeceğinin
de farkındayız. Sene 2021 Çanakkale Devlet Su İşleri 252. Şube Müdiirlüğü ile toplantı yaptık ve hep
anlatıyorum ama maalesef sen bun
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bu büyüyen Kepez'i artezyen kuluları ile su ihtiyacını karşılayamayız. Devlet Su İşleri barajında su
almak istİyoruz. Yaklaşık bir on beş giin sonıa bizi bir toplantıya davet ettiler. Bunu daima seçim
döneminde de anlattım bu gelişmeleri, bir kez daha anlatryorum kamuolu bilgilensin; zaten
görevimizin birinci yıhnı dolduruyoruz, nisan ayında da bayramdan soma yapacağım basın toplantlsl
ile ilgili de neler yapmışlz, neden bu noktadayız bunlan da yine kamuoyuna tekrar ifade edeceğim.
Ama buradan da çok güzel asistine cevap veriyorum. Burada bizim hiçbir kusurumuz, kabahatimiz
yok, takdir kamuoyunun. On beş giin sonra bizi Devlet Su İşleri'nden toplanhya davet ettiler.
Toplantıda aynen şunu söyledi Şube Müdiirü; Sayın Başkan bugüne kadar Kepez Belediyesi Devlet Su
İşlerinden barajından su almak için herhangi bir Kepez Belediyesinin resmi bir bize bir talebi olmadı.
Bizden su ihtiyacı ile ilgili herhangi bir talepleri olmadı. Biz de olmadığı için Kepez'e barajdan su
tahsisi yapmadık, ayırmadık. Biliyoruz bu kadar büyüyen Kepez'in artezyen kuyularla
beslenemeyeceğini. Biz de bununla ilgili on beş gün boyunca yaptığtmız kendi aramızdaki
değerlendirmelerden sonra bir; Çileder Deresini Atikhisar Barajınrn havzasına akıtacağız. Şu anda
Çileder Deresi arkadaşlar Sarıçay'a akıyor, boşa akıyor yani denize akıyor. Dediler ki biz bu suyu
barajın havzasına ak:iıaca$ız, barajdaki su seviyesini yfüselteceğiz, bir. İki; Umurbey Barajından
kapah devre tarımsal sulamaya Karacaören ve Özbek Ovasına su getireceğiz. Barajdan Karacaören'e
tahsis ettiğimiz sulu da Kepez'e çevireceğiz. Bu en az beş yıl, altı yıl, yedi yıl içinde yapılacak olan
bir çalışma. Peki biz beş yıl, alt yıl, yedi yıl ne yapacağız? Söyledikleri şuydu; istediğiniz kadar
artezyen kulıı pğesi getirin, kabul edelim ama beş-altı yıl başınızın çaresine bakın artezyen kuyuları
ile biz ondan sonra ancak barajdan. Kepez'e su verebiliriz dedi. Bu koşullarda konuştuk ve ayrıldık.
Göreve geldiğimizde dokuz bin beş 1üz ofuz su abonesi, alb tane artezyen kulusu vardı Kepez'de.
Bugün yirmi bir bini aştık su abonesinde ve on alü kulu açmışız. Yirmi iki tane artezyen kuyumuzun
on sekiz aktif kuyu ile Kepez'e hizmet ediyoruz. Bayrama kadar dört kuyu daha devreye giriyor.
Bayramdan soffa da inşallah üç olabilir dört olabilir belki beş olabilir kulular devreye giriyor. Yani on
sekiz aktif kuluya minimum altı olabilir, yedi olabilir, sekiz olabilir kuyu devreye girecek ve ondan
sonra gereklİ Devlet Su İşlerİnden suyu almakla ilgili görüşmelere devam edeceğiz. Bu arada Kürşat
Bey çok iyi biliyorsunuz ki Ankara'da yaptlğımız görüşmede Sayın Bülent Turan bize Devlet Su işleri
Bölge Müdüriinden randew aldı. Beıaber gittik, AKP Grubundan siz vardınız, Balıkesir'e gittik
değerli kamuoyu, BalıkÖsir Bölge Müdilrlüğiine. AKP Grubundan Kiirşat Bey, İbrahim Bey ve Üurat
Bey vardı. Bizden de Biırçin Bey vardı, ben vardım bir de rahmetli Ümit Caner abimiz vardı. Değerli
kamuoyu ben siyaset yapmıyonım politika da yapmıyoıum ve hiçbir zaman için de halkıma yalan
söylemedim. Balıkesir Devlet Su İşleri Müdiirü direkt yüzümi.ize söyledi hatta Kürşat Bey'in yüzüne
söyledi bakın bu cümlelerin aynısını Sayın Bakan Bülent Turan'a da ifade ettim dedi. Çanakkale
Atikhisar Barajında şu anda 2038 yılına kadar yetecek su var. Eğer Kepez'e de bu sudan verirsek 2032
yılında bitecek dedi, doğru mu İbrüim Bey? Doğru. Murat Bey doğru mu? Takdir sizin dedi, takdir
siyasilerin. Eğer barajdan suyu verirlers-e 2032 yılında Çanakkale susuzlukla karşı karşıya kalabilir.biz
ne yapacağız peki ne yapmalıyız dedik. Yani çaresiziz. Bölge müdiirü ne dedi bize Murat kardeşim,
İbrahim Bey? Deniz sulıınu çalışmaya başlayın Sayın Başkan dedi. Bütiin Ege belediyeleri deniz sulu
ile ilgili çalışıyor dedi. Çiinkü tatlı su kaynakları hrzla diinyanın aza|ıyor ve dünya kuraklık riski ile
baş başa kalmak üzere. Bakın arkadaşlar kocaman kışı atlattık bir kere kar yağdı mı? Doğru düzgün
yağmur yağmadı ve kuyularımızdan da her geçen gtln su aşağıya doğru gidiyoı. Buraya kadar net biz
Çanakkale Belediyesinden almayı da planladık yaptık bunu defaatle de konuştuk zaten biliyorsunuz.
Çanakkale'den 9.500 metre ishale hattı eğer barajdan alırsak da l6.500 metre ishale hattı, ikişer tane
teri yapmamız gerekiyo_r. Bir tanö terfi şeyden yapaca}u,, iki tane terfi de Çanakkale'den yapacagız.
Yani tablo tam burada. 2032 yılındal, sene 2025, yedi yıl var. Yedi yıl sonra barajın da suyunu bitirmek
izereyiz. Bu arada yolda da uzun uzun konuşfuk, sohbet ettik, planladık. Arkadaş beraber deniz suyu
ile ilgili de çalışıyoruz. Yani yedi-sekiz aydır da rahmetli başlamıştı, Ümit abiyi de buradan rahmetle
anıyorum, Sevgili Özlem senİn de acını şey yapmak istemiyorum ama hala gönişmelerimiz devam
ediyor ve yarın yine deniz sulu geliyor. Yarın toplantlmz var l4:00'de. Yani ama barajdan ama
Çanakkale'den almakla ilgili biz bir şeylerden imtina mı ediyoruz ya da kaçıyor muyuz?
Çanakkale'nin Kepez'in içinden geçen ishale hattı var neden almıyorsun? Arkadaş Kepez'in içinden
Atatiirk Caddesinde reftijden geçen ishale hattr dört yiizlfü. Bu hat sadece Dardanos ve Giizelyah'ya
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mahallesine yetmiyor arkadaşlar: Yaııi bizim Çanakkale'den alacağımız, Çanakkale'den de alsak
Atikhisar Barajından dd alsak bin-lik bir ishale hattına.ihtiyacrmız var. Bunlann hepsi çalışıyoruz ve
hakikaten komisyon da kıırduk, birlikte de bir noktaya geldiğimizde sizi de deniz sulu ile olan
toplantlya davet edeceğim. Daha şu anda teknik, şurada mı olsun burada mı olsun ne olsun ama bir
noktaya geldiğinde sizleri de davet edeceğiz. Kent Konseyimizi davet edeceğiz, burada tiim Kepez
halkına anketler yapaca[|z, sunumlar yapaca!ız. Yani şimdi sanki Birol Arslan ayağını dayıyor da
sulu almıyor. Arkadaş ben sulu alamıyorum. Yirmi gün önce Sayın Vali Bey' gittim durumu arz
ettim. Sayın Valim bu-bu konumdayız, hiç kaı yağmadı, yağmur yağmadı, krıyıılanmızda ciddi bir
verim düşüklüğü var, Yeni kulu açmak zorundayız aksi takdirde başta hastane olmak üzere bu yaz su
kesintisine gidebiliriz dedim. O yüzden su kuyulannı, bayrama kadar dört tanesini devreye sokmaya
çalışıyoruz. Biri girdi, üç tanesi kaldı ve inarun bütün bütçelerimizi, maddimanevi en önemli şekilde
su için harcıyoruz ve gerçeklen yapmış o|duğumuz bütün yatııımlann bütçelerimizin büyük bir
bölümünü sulu nasıl düzeltebiliriz, su sorununu Kepez'de nasıl çözebiliriz üzerine kurulu. Ama yani
bunu çıkıp video çekip şov yapmanız. Tamam anlıyorum hadi tribünlere oynuyorsun kardeşim
gençsin, geleceğin var, Allü versin yoluna devam et ama hak yiyoısrrn be arkadaş hak. Ben bitireyim
tamam, mikofonu hazıı edin Kürşat Bey'e. Arkadaş bizi öyle bir itham ediyorsun ki sanki biz su ile
ilgili hiçbir şey yapmlyoruz. Kepez'de ben göreve geldiğimde altı tane su ku}.ıısu vardı ben geldim on
altı tane kuyu açtım. İşte şimdi yirminin üzerine çıkacak açtığım kulular. Ne yapalım yani dünya bu su
kizini ydşıyor. Ve hakikaten dünyanın tatlı su kaynakları hızla yok oluyor. Bununla ilgili bazen
sokakta hanımlar da serzenişte bulunuyor diyorlar işte çok kireçli. Bakın arkadaşlar vallahi yani
kimseyi korkutmak istemiyorum ama inşallü yazn su kesintilerine gitmeyiz yani. Koıkuyorum o
yüzden işte ilave kuyuları devreye sokıılaya çalışıyoruz. Aksi takdiıde yaz döneminde belki de bu sulu
da bulamayacağız. İnşallah su kululanmız verimli çalışır, hemen bunu tamamladıktan sonra, mayls
ayına kadar diğer kuyulan da devreye soktuktan sonra hep beraber oturup barajdan mı alalım,
Çanakkale'den mi alınz, hepsini bunların hepsini hesabını kitabını yaptık. Çanakkale'den aldığımız
zaman 9.500 metre ishale hattına ihtiyacımız var. Nereden geçireceğiz? Bir tane çıkış antmasının,
Çanakkale eski mezarlığının arkasındaki arıtmanln oradan bir toplama merkezi, oradan bir terfi ile
sulu basacağız, bir toplama, bir terfi, iki hastane kavşağındaki üst geçidin oradan orada yine bir
toplama ve 1ukarı on altı koduna yukarıya basmak. İki terfi iki toplama merkezi ve 9.500 metre ishale
hattı. Nereden geçeceğİz? Üniversite ' hastanesinin öntindeki bütiin yollan parçalayıp geçeceğiz.
Bunlann hepsini planladık. Ayrıca _ikincisi de barajdan, oıInarun içinden geçirip l6.500 metre ishale
hattı, bir terfi ile çıkabiliriz buradan. Bunların hepsini şu önümiizdeki bayrama kadar üç kuluyu,
bayram sonrasında üç ya da beş kuyuyu açıp en azından bir-iki yılı daha cebe koyup bu arada da
denize mi gideriz Çanakkale Belediyesine mi gideriz yoksa Devlet Su İşleri'ne mi gideriz hep birlikte
oturup bunu kamuoyu ile halkımızla Kent Konseyimiz ile hep birlikte karar vereceğiz. Çünkü büyük
yatınm. Bu yatırımlaı sİze şunu söyleyeyİm yaklaşık beş, altı ynz, yedi yiiz milyon liraları bulacak.
Yedi yüz milyon lirayı Kepez Belediyesinin bütçesinden sağlamamız mümkiin mü? Ben kimseyi
suçlamak istemiyorum ama bu sadece Kepez Belediyesinin kucağına bırakılabilecek olan bir, çözümün
sadece Kepez Belediyıjsinin çözebileceği bir sorun değil yani bu. Nasıl Çanakkale Belediyesine
barajdan ishale hattıru Devlet Su İşleri yaptı oraya geldi yirmi dört saatte yüz bin metreküplük suyu
antacak olan antmayı kurdu Kepez'e niye Devlet Su İşleri bunu yapmıyor Kürşat Bey? Hep kabahatli
Birol Arslan. Ama ne şükürler olsun ki Birol Arslan'a ahlaksız diyemiyorsun, hırsız diyemiyorsunuz.
Efendim avantacı diyemiyorsunuz, rantçı diyemiyorsunuz, peşkeş çekti diyemiyorsunuz ver babam su.
Sulun da suyunu çıkardınız. Yahu senin yüziine söyledi Balıkesir'de Devlet Su İşleri Bölge Müdürü
ben dedi bu cümlelerin ayıxsıru, Bülent Turan Bey'in, bakan beyin yüzüne söyledim dedi. Sayın
Bakanım barajda 2038 yılına kadar su var, Kepez'e suyu verirsek 2032 yılııda su biter, takdir sizindir
dedi. Bakan Bey'e bunu söylemiş, Size de aynısını söylemedi mi? İbrüim kardeşim söyledi mi? Murat
kardeşim? Yani buradan fırsatçılık yapmaya, siyasi manevra yapmaya ne gerek var. İki, kayıp kaçak,
ben kayıp kaçak konusunda ne bu kadar altyapıya para gömdüğiimü Allah biliyor paralan ödeyen
Özgiir Bey. Özgiir Koyuncu Bey'e kaç para ödemişiz altyapılar ilailgili gidip mali hizmetlerden soıun.
Nurdoğan Bey kaç tane ihale yaptık? İki bin aln yüz elli tane ben Kepez'de parselin içme sulıı abone
bağlantısınr değiştirdi
abone bağlantılannı yerlerde kaçak var mı patlak var m_ı,
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İnşallah kalan bölgeyi de, Cumhuriyetin kalan kısmını da boğazkentin tamamını da abone
bağlantılannı değiştireceğim. Ben bu koltukta olduğum müddetçe planım vardı. Ama planlara
ısmarlama itiraz ettirenler Kepez Belediyesinin maddi olarak rahatlamasını istemeyen, bizim
yapacağımız başanlı çalışmalann öniine geçmek isteyenler eskiden kendi adları ile yapıyorlardı şimdi
maşa kullanıyorlar. Hepsi, tümü kol kola gelsinler yine Birol Arslan'ı deviremezler bu kadar da net
söylüyorum. Öyle kale arkasından pislik yaparak benim öniime geçemezler. Pisliğin sonu çöplüktür.
Pislik yapa yapa beni durdurabileceklerine inanıyorlar. Bir kez düa tekrar ediyorum, pisliğin sonu

çöplüktilr. Su ile ilgili inşallah bayrama kadar üç kuyuyu daha deweye sokacağım. Bayramdan sonra
yine devam ediyoruz çahşmamıza. Bunu sağladığımız takdirde mütemelen iki yıllık bir nefes a|acağız
planlanmıza göre. Bu arada yine çalışmalanmıza devam edeceğiz. Nisan başınd4 balram sonrasında o
su zirvesinden sonra bir yılın değerlendirmesini yapacağım bir basn toplanhsı ile kamuoyunun önüne
geçeceğim. Burada da kamuolunu bilgilendireceğim. Ama hiç merak etmeyin su sorununu ya

çözeceğim ya çözeceğim. Patlak, kayıp kaçak konusunda da yaptığrm çalışmaları biliyorsunuz. Sanki
hiçbir şey yapmadı gibi şey yapmayın bak çok zorluyorsun seni Belde Başkanı bile yapmadılar. Yann
kullanırlar, kullanrrlar bak genç kardeşim böyle peçete gibi alırlar çöp sepetine atarlar. O zaman böyle
yapayalnız kalıısın bir köşede. Faz|a zıpl,arrıa, buyur senin söz.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Şimdi öncelikle bizim zaten barajdan, Devlet Su İşlerinden su
alamayacağımızı bunu hepimiz biliyoruz. Bu toplantılarda biz de vaıdık.

BİRoL ARSLAN: Peki niye söylüyorsun o zaman?

ERKAN KÜRŞAT ERTİ:]RK: Şimdi ben barajdan alın demiyorum ki zaten.

BlRoL ARsLAıv: Ner'edeıf alalımz

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hiç kesmeln bakın ben size sorulanmı da siz bitirince sordum şimdi
ben hiç sizi bölmedim. Biz zaten bu konuşmalan yapük. Biz hiçbir şeyi inkar etmiyoruz, yalan bir
siyaset de yapmlyoılız. Biz bunlan cöri§tiik bizim şu an çiinkü 202|'de ilk başvurumuz var sizin
söylediğiniz gibi. Daha önce Kepez Belediyesinin herharıgi bir başvurusu yok. Barajın, Atikhisal
Barajının içme suyu kullanım hakkı Çanakkale Belediyesinde ve geri kalanı zaten sulama ile ilgili
kullanılıyor. Şimdi yeni bir su tahsisi baraj dolmadıktan sonra, suyu artırmadıktan sonra bizim Kepez'e
bir su tahsisi yapma şansı, bir protokol imzalama şansı Devlet Su İşleri'nin yok. Bizim de yedi yıl
boyunca kuyu suyu ile bu değirmenin dönmeyeceği belli. Yedi yıl bolunca çamurlu suya mahkum mu
kalacak Kepez Belediyesindeki yaşayan vatandaşlar? Biz diyoruz ki Çanakkale Belediyesi ile nasıl
İzmir asfaltının üzerindeki iş yerleri için yaptığımız protokol var ya, hani onlar Çanakkale
Belediyesinden alıyorlar ya bu suyu, Çanakkale Belediyesinin antmasından alıyorlar, bu protokolü
genişletelim, büttin Kepez'i, Çanakkale Belediyesindeki protokol yapaıak, çiinkü içme suyu kullanım
hakkı Çanakkale Belediyesinde, Devlet Su İşlerinde değil. İki CHP'li belediye anlaşın Kepez'i artık şu
dertten kuıtarın. Oradan_evef bir hbt gelecek buraya, binlik hat gelecek. Yapılacak 9.500 metrelik ya da
l0.000 metrelik fark etmez. İki terfiolıır üç terfi olur o da fark etmez. Bu sorunu çözmemiz lazım. Biz
yedi yıl barajın suyunun artmasrnı bekleyeceğiz ya da on yıl deniz suyu aııtmayı bekleyeceğiz.
Vatandaş müvoldu. Ben sadece bunu söyledim. Siz faz|a lzattl z, farklı bir şey söylemedim zaten.
Ben size barajdan alın demedim. Alamayacağınrzı ben de biliyorum çünkü yönetmelikler ve kanunlar
bu yönde. Bunun haricinde abonelikleri değiştirdim, abone hatlanru değiştirdim diyorsunuz. Ama
zaten kayıp kaçağın büyilk bir kısmı ana hatlarda. Çünkü ana hatlar eski köyden kalma çok eski hatlar.
Yani bu hatlarda çok büyük kayıp kaçak var. Siz bağlani hatlannı zaten abonelikler binalann hepsi
yıkılıp yenilendi. Tek katlı eski yapılar artık yok yenilendi ve yenilenirken borulan takıtdı.

BİROL ARSLAN: Keşke yenilenmiş olsa.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜR amam yapılırken ufak tefek yastıklamadan kaynaklı işte üzerine
binen yükten çatlamalar patl
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kayp kaçağımız ana hatlanmızda. Kaç tane ana hat yenilediniz? O sokaktan geçen şebeke hattını
yenilediniz mi? Yenilemediniz. Sadece abone bağlanhlannı yenilediniz. Ben bunu bahsediyorum,
bunu öğrenmek istiyorum. Yani bunun için planlamanız var mı ıına hatlardaki kayıp kaçağı, büyük
orandaki kayıp kaçağı önlemek için bir çalışmanız bugiine kadar ya da bundan sonra plaıılamanız var
mı?

BİROL ARSLAN: Yok.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: İşte ben bunu sormak istiyorum. Asıl önemli olan bu. Ben size hak
yiyen demedim, ben size hiçbiı zaman yolsuzluk yaptı demedim ama ben size şunu söylüyorum; ağır
bir eleştiri kusura bakmayın ama,beceriksiz ve yeteneksizsiniz ve Kepez'i mahvediyorsunuz. Beş yıl
müvettiniz beş yıl daha müvedeceksiniz. Çilnkü mantıkh, bilimsel bir yatınmınız yok.

BİROL ARSLAN: Peki hemen cevap vereyim.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biz size antİnayı yapmayın dedik, antmayı yapmaym, gelin dedik
elimizi taşın altına koyalım bu kayıp kaçağı azaltmak için o yatırımı altyapıya harcayalım. Gelin
Çanakkale Belediyesinden Devlet Su İşlerinin yapmış olduğu antma tesisine bağlayalım Kepez'i ve
altyapıyı, hem su kaypaklarımz heba olmasın hem kulu suyu ile u$aşmayahm. Birçok basın
açıklamamız var, size de geldik bunlan bildirdik. Ama siz inatla gittiniz oraya arıtma tesisi yaptınız
%SO'sini hibe de aldınız yine bu devletten. %5O'sini düşük faizli kredi ile aldınız. Buraya bir yatırım
geldi ama tesisi kullanamıyorsunuz, tesis çalışmıyor şu an. Yani boşa yatınm. Ben size kesinlikle şunu
söylüyorum lütfen bilimin ışığında, bizim yedi yıl bekleyecek şansımız kalmadı, Çileder deresini yedi
yıl falan bekleyemez bu vatandaş. Lütfen acilen Çanakkale Belediyesi ile bir protokol yapıp İzmir
asfalhnda nasıl vatandaşları o temiz suya ulaştırdıysaruz Kepezli hemşerilerimizi de temiz suya
ulaştınn. İkincisi, benim kendi partim içerisinde yaphğırh siyaset beni ilgilendirir. Biz hep inandığımız
yolda yürüdük. Hiç yalan söylemedik, inandığımız dava uğruna yol yllrildilk. Bu konuda tek başımıza
da kalabiliriz, dar ağaiına da gidebiliriz. Biz hiçbir şeyden korkmayız, çekinmeyiz.

BİROL ARSLAN: Peki, şimdi tabi konu uzuyor ııma cevap vermek durumundayım. Çünkü Kürşat
Bey bana yeteneksiz dedi. Hep beraber, tiim kamuoyu bu yeteneksizliği şimdi takdir edecek. Ben
göreve geldiğimde Kepez Belediyesinin mali tablosunu asmrştım. Sene 2019 yıhnda altmış üç milyon
Kepez Belediyesinin borcu vardı. Ve bu borç şu anda altı yllık görev sürem bolı.ınca yaklaşık yüz kırk
milyon civannda Kepez Belediyesinin borcu var. Yani o giinkü döviz kuru ile baktığımızda yaklaşık
olaıak yedi-sekiz milyon dolar döviz kuru cinsinden baktığımızda bir borç ödemiş görünüyoruz.

Çünkü altmış üç milyon, altı yıl önceki altmış üç milyon herhalde bugiin yirmi kat falan. Altı yüz otuz
demeyelim, on katı altı yiJz oi|Jz milyon yapar, yirmi kah da herhalde bir üç ytlz falan yapar. Hadi
yuvarla, sekiz yiiz-dokuz yüz-bir trilyon civarında Kepez Belediyesinin bugün borcu olması lazım.
Ben Kepez Belediyesinin bir toplu iğnesini satmadan efendim Kepez Belediyesine iki ıane tapu
kazandırarak yüz kırk milyon civarında covid gibi zor bir siireçte, ekonomik kizde, depremde, selde
hizmet etmişim, tiim belediyeler varlık satışı yaparken ben bir toplu iğne satmadan Kepez
Belediyesinin borcunda'çok ciddi bir borç ödemişim. Kepez Belediyesinin Hamidiye Mahallesini, bir
mahallenin tümüyle altyapı ve üstyapılannı yapmışım. İçme suyu antma tesisi, benden önce yokken
arıtma tesisi kazandırmışım Kepez'e. Atıksu arıtına tesisini revize etmişim. Bir çok halk tesisi
koymuşum. Cumhuriyet Mahallesinde yaklaşık %55-60 altyapılannı ve üstyapılannı
gerçekleştirmişim. Borçlarım yfüselmemiş, aksine yaklaşık yedi-sekiz milyon dolar döviz cinsinden
borç ödemişim. Tiim bunları yapmışım, borç ödemişim, iki tane tapu kazandırmışım arkadaş bana
yeteneksiz diyor. Takdir kamuoyunun, Eğer gerçekten gelsinler, bu konuda beni ikna etsinler ben
gereğini yaparım. Ama ben, bana emanet edilen, halkımın bana iki seçimdir emanet ettiği bütçenin bir
delikli kuruşunu bile hırsızlara kaptırmadım. Aksine haıuz kaçaklannı onardım, bu kıtlıkta, covidde,
ekonomik kizde, depremde o havuzda para biriktirdim. Borç ödedim. Bunu sonucunda eğer
yeteneksiz oluyorsam vallahi ben kendimi oldukça başarılı buluyorurn. Başarılı oldum ki bir daha
tekrar seçti beni halkım. Bundan sonrası yorumlar herkesin ama ben biliyo
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çok düa gilzel işleri hep birlikte yapacağız. Su sonınunu da inşallah çözeceğiz arkadaşlar. Bakın su
sorununu çözmek zorundayız. Ama on yıl sonıa göreceksiniz tiim belediyeler Ege'de, şu anda
dünyanın birçok noktasında iki farkh ekip ile deniz suyunu konuşuyoruz. Birisi Tekirdağ Namık
Kemal Üniversitesinin bilim insaıılan. Bilim dedi arkadaş çok güel. Ben bilimin ışığından hiç
uzaklaşmadım. Onu da bil yani. Benim vizyonum bilim. Ve ben bilimden hiç uzaklaşmadım. Benim
kültiire, sanata, gence, çocuğa yaptığım yatınırıları bu bir vizyondur, bu bilimdir. Ben sokakları,
çocuklan sokaklarda kötü alışkanlıklardan kurtarıyorum. Bin beş yüziin üzerinde Kepez'in çocuğunu
spor süalarında buluştwuyorum. Bu bir vizyondur, bu bir bilimdir. Benim açtığım çocuk külttir evini
kaç tane belediyede var? Bak bakalım Tiirkiye'de on tane belediyenin çocuk külttir merkezi var mı?
Benim iki tane kreşim üç buçuk ile beş yaş, beş ile on iki yaş arasında da çocuk halk evim var. Bu bir
bilimdir, bilim. Benim göreceksiniz çok kısa bir stirede Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi ile
ulaşım protokoli1 imzalayacağız. Şu anda üniversitemizin bilim insanlan Kepez'in ulaşım raporunu
çıkartıyorlar. MR'ını çekiyorlar Kepez'in ve en krsa yollardan ulaştıracağımız duraklarla
vatandaşımızı yürütmeden o minibüslerle buluşturacağu. Bilimden uzak bir insan kafasına göre
haıeket eder. Ben tiniversite ile bu konuda sözleşme imzaladım ve o sözleşmede şu anda o bilim
insanlan bizim ulaşımdaki arkadaşlanmız ile birlikte Kepez'in ulaşım raporunu çıkarıyorlaı. Bunun
gibi biıçok bakın işte bilim insanlan karşıda bak, Kepez Kent Konseyi. Her meclis toplantımızda
sekiz-on kişi buradalar ve Kepez Kent Konseyi her hafta en az üç tane, dört tane, beş tane etkinlik
yapıyor. Bu bilimi kucaklamak demektir. Çok sesli, lütfen açıklama yapsınlar bir kez Kent Konseyinin
daha iç işleyişine karışmadık. Ve,onlann bize önerdiği her tavsiye kararlannda değerlendirip gerekli
adımlan attık. Yani burada bilimden uzak duruyorsunuz demek haksızlık olur. Yetenek konusu da
halkımız zaten beni yetenekli buldu ki çok değil on bir ay önce tekar belediye başkanı seçti. Demek ki
yetenekliyiz yani. Bunu, ben tamam kendimi savunuyorum da halk da zaten vermiş olduğu oy ile
birlikte bunu takdir etmiştir. Asıl bilimden uzaklaşan sizlersiniz. Bakın Mustafa Kemal Atatürk
cumhuriyeti kurduğunda çağdaşlığı, batıyı, medeniyeti, siz bizi yönetiminizle orta doğu bataklığına
doğru stlrüklüyorsunuz. Bu ülke her geçen gün daha da tehlikeli ve riskli bir noktaya doğru gidiyor.
Nokta. Evet, bir de Eda Harum'ın var buyurun Eda Hanrm sizi mikofona davet ediyoruz. Bu tabi ki 8
Mart ile ilgili Eda Hanrm kadınlarla ilgili bir şey yapsın.

EDA YILDIRIM: Sayın Başkanım, Kent Konseyi Başkanım, meclis üyesi arkadaşlarım, Kepez'in
güzide insanlan. değerli basın.

Dünya Emekçi Kadınlar Günü,

Amerika Birleşik Devletlen'nin , Newyork kentinde kadın işçilerin çalıştığı fabrikada "eşit işe eşit
ücret", hak arama mücadelesi si.irecinde, fabrikaya kilitlenen l29 işçinin fabrikada çıkan yangında
yaşamııu yitirmesiyle başlamıştır,

Bu acı olay, kadınlaruı haklannın konuşulduğu bir giin, 1977'de Birleşmiş Milletler tarafından "8 Mart
Diinya Emekçi Kadınlar Gi.inü"olarak kabul edilmesiyle dönüştü.

Mustafa Kemal Atatiirk " Ey kahraman Türk kadını! Sen yerde sürünmeye değil, omuzlar i,izerinde
göklere yükselmeye layıksın." diyerek 1 7 Şubat 1926 yılında Tük Medeni Kanunun kabulünü
sağlayarak ileri düzeyde medeni haklan sağlamıştır. Medeni Kanuna göre;

l - Resmi nikah zorunluluğu getirilecek,
2- Tek kadınla evlilik esası kabul edilecek,
3- Miras böliimtinde kadın ve erkeğe eşit haklar sağlanacak,
4- Mahkemelerde kadın- erkpk şahitliği eşit sayılacak,
5- Boşanma durumunda kadın ve çocuğun haklan güvence altına alınacak,
6- Kadınlara meslek seçme h yeti getirilecek,
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7- Eğitim hakkı olmayan kadınlara hak tanıyarak, seçme ve seçilme hakkını vermiş ve 1934

yılında parlamentoya l8 kadın millefuekili girmiştir.

BiZ KADINLAR OLARAKNE Mİ İSTEDİK;

Kızını seven, Mutlutuğu ile sevinen, Üzüntüsünü paylaşan, Koruyan, kollayan Baba. Mutluluğa.
yoksulluğa, varlığa ortak olacak bir eş

HAYAL ETTiK BİZ.

Ne baba ocağında prenses, ne koca ocağında kaliçe, ne de iş hayatında makam, şöhret istemiştik.

Biz fotoğaf karelerinde önde değil, toplumdaki yerimizde olmak istedik.

Sadece hor görülmeyen, gerçek kadın haklan yani insan hakları,

Adaleti olan, tecaviiz edilmeyen, istismar edilmeyen, çocuk gelinler değil,

İstediğimiz zaman, sevdiğimizle evlenmek istedik biz.

İster baş örtülü, ister mini etekli, rahatça gezmek istedik biz.

Elimizin hamuru ile çalışmahayatİnd a,

Fikimizle seçerek seçilerek siyasi hayatta,

Üreterek, toplumda var olmaya çalıştık biz.

Babamızın göz bebeği, eşimizin hayat arkadaşı, çocuklanmızın annesi ve öldürülmeden, ecelimizle
ölmek istedik.

Hakh değil miyiz? Çok mu şey istedik?

Sevgili babalar,

Prensesler yetiştirin ki;

KraliçeIer taıafından.

Krallar gibi kaçılanın;

Diinya kadınlar günü kutlu oIsun.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ediyoruz. Evet son sözü Kürşat Bey'e veriyoruz ve kapatıyoruz.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım ben de çok uzatmayacağım yine son bir şey söyleyeceğim.

Şimdi Devlet Su İşlerine gittiğimizde müdür orada bir şey daha söyledi bize. Sizin dedi normalde
kuyulardan aldığınrz su miktarı Kepez'e yetiyor dedi. Yani antmadan kaynaklı atık su oluşsa da bu

suyun yetmesi gerekiyor dedi. Bize bu suyun yetmemesinin sebebi %50 oranında kayıp kaçağımız.

BiRoL ARSLAN: Yani böyle bir tespiti nereden yaptın %5O kaçak var?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Siz söylediniz, siz bir tespit yapmışsınızdır. Ben bir bitireyim siz
ondan sonra söyleyin.

}
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BİROL ARSLAN: Peki, yok yok, Kiirşat kardeşim seni komisyon başkanı olarak görevlendiriyorum
bir belediye başkanı olarak.

ERKAN KtIRŞAT ERTÜRK: Bir şeyle görevlendirmeyin, ben bir ciimlemi bitireyim.

BİROL ARSLAN: Hakikaten tespit yapar mısın şu kayıp kaçağı öğenelim bakalım.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: 7o50 kayp kaçağı sizden duydü.

BIROL ARSLAII: Toplantıda o gtin bir şey konuşuldu, biı dakika. O giin toplantıda Tiirkiye
ortalaması söylendi.

ERKA}{ KÜRŞAT ERTÜRKı Kuyulardan aldığınız su bize yetmiyor. Kayıp kaçağımız çok faz|a,

yetmiyor. Bu kayıp kaçağı biz önlemedikten sonra barajdan da alsak baraj da yetmeyecek yaın öbür
gi.in, denizden alsak deniz de yetmeyecek. Ben bir jeofızik mühendisi olaıak bunu göriiyorum ve sizi
defalarca uyardım yine uyanyorum, lütfen bu kayıp kaçağın öntine geçmek için adımlar atmaya

çalışın. Bir şeyler yapın en azından, bir mücadele verin, çalıştığırua görelim. Onun haıicinde...

BİROL ARSLAN: Ben çalışıyorum, haksızl* etne.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Su konusunda çalışmanzı bekliyorum. Su konusunda ben bir

çahşmanızı görmedim. Bu %50 olayıru da siz söylediniz. Bunu nasıl tespit ettiyseniz de bıuıu bize
açıklayın o zaman.

BİROL ARSLAN: %50 demedim.

ERKAI\İ KÜRşAT ERTÜRK: Kendi ağanızla kuyu suyunun çok maliyetli olduğunu, hem anttıktan
sonra bir miktanrun yok olduğunu hem de altyapımızda Vo50 kaçak olduğunu siz meclis çıkrşında
kendi ağzınızla söylediniz.

BİROL ARSLAN: Hadi bakalım o meclis tutanaklannı beraber oturalım...

ERKAlt KÜRŞAT ERTÜRK: Meclis çıkışında. Söylediğinizi inkar ediyorsanız onu bilmiyorum o
sizin bileceğiniz bir şey.

BİROL ARSLAN: Bakrn, yanlış anlamış olabilirsiniz.

ERKAN KİIRŞAT ERTÜRK: O zamaıı hesaplayın. Çanalkale Belediyesi hesaplamış o/o25'ien

%20'ye d§ilrdilm diyor.

BİROL ARSLANı Bilemiyorum Çanakkale neye göre tespit etti bu rakamı.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Edilemeyecek bir şeyse o zaman o yalan söylüyor yani.

BİROL ARSLAN: Bilemiyorur4 yani onlaı neye göre %50 kayıp kaçak var ya da o giin Türkiye
ortalamas ı,nr kaç dediler toplantıda?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: ofuz üç.

BİROL ARSLAII: Otuz iki dediler. Tiirkiye'de Vo32 kayıp kaçak varmış Tiirkiye ortalaması,

Çanakkale'de de %25'miş Doğru mu?

ERKAI\I KÜRşAT "T.:/*
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BİROL ARSLAN: Yani bizim böyle bir ölçtim cihazımız, böyle bir şeyimiz yok. Şimdi ana boru
diyorsunuz, ana boru bizim patlağmız yirmi gi.inde yirmi beş günde bir kez oluyoı. Yani ana boruda
her gtin patlak olmuyor. Bizim sonınumuz abone bağtantılannda. Yani eski yıllara ait olan hep
anlatıyorum ya işte beş yiiz mehekare bir arsanın içindeki tek eve hizrnet veren abone bağlanüsı ama

aynı ev yıkılmış, yerine on iki daireli, on dört daireli, on altı daireli apartman bloğu olmuş. O hala eski
abone bağlantısı, bir aboneye bakan eski abone bağlantısı on altı taneye yetmediği için patlıyor zaten.

Ne diyor üst kattaki? Şofben akmıyor diyor. Basınç yok. Bizim çocuklar biraz basrncı artırdığında da
bu sefer patlıyor. Patladığı zaman yapmış olduğu büti.in yollar, yapmış olduğun bütiln yatırım da

gidiyor arkadaş. Yani o yiizden zaten değiştirdiğimiz bütiin yolların abone bağlantılarını sıfırlayaıak,
yenileyeıek gidiyoruz. Yani biliyoruz ama beş yüz metrekare arsarıın içinde bir tane daireye su

yetiştiren hat şu anda yirmi daireye su yetiştirmeye çalışıyor. Doğal olarak da patlıyor. Yani keşke

bunu zamanında apartman yapılırken orayı, abone bağlantısını değiştirselermiş ama artık bu saatten

sonra ahlara vülara karalara biirünmeye gerek yok. Biz bu görevi üstlendik ve yapıyoruz.
Değiştiriyoruz. Değiştireceğiz, önümilzdeki ay ticaret odasına bekliyorum seni. Ticaret odasında
Kepez ile ilgili, Kepez'in vizyorlu ile ilgili bilimsel çahşmalanmı paylaşacağım. Hepinizden de o

konularda destek bekleyeceğim sonra da. Evet, almış olduğumuz kararlar Kepez'e hayırh olsun.

herkese hayırlı ramazanlaı. Aİlah yapılan ibadetleri kabul etsin. Bayramdan soıua nisan meclisinde
görüşmek iizere. Şimdiden herkesin bayramını tebrik ediyorum. 05.03.2025

Birol ARSLAN

Belediye Başkanı

Duygu ÜNAL

Meclis katibi
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